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a „kishajósok” és a szabadidősport 
elnökségi tag jelöltje 

 

A Szántódi Vitorlás Egyesület 
(korábban a KFKI, azaz a Központi 
Fizikai Kutató Intézet vitorlás 
szakosztálya) elnök-helyettese vagyok. 
Öt éves korom óta, azaz több mint 41 
éve vitorlázom. Bátyám vezette 
egyesület keretében, édesapánk által 
’67-ben alapított vitorlástábort apai 
örökségként visszük tovább 

többedmagunkkal, ahol gyerekeket, fiatalokat (és persze felnőtteket is) 
tanítunk meg vitorlázni, mutatjuk be nekik ezt a sportot. Adjuk meg 
többeknek azt a lehetőséget, hogy ezt a szép sportot űzzék. Mindezt nem 
üzleti alapon tesszük, hanem teljes mértékben társadalmi munkában 
végezzük a vitorlássport fejlődéséért és népszerűsítéséért, valamint a 
közösségépítés érdekében. Számomra a vitorlázás valóban egy életforma. 
Ezen kívül több vitorlás Facebook csoport adminisztrátora, illetve moderátora 
vagyok, valamint hobbi újságíró. Leginkább a Porthole online médiában, de 
fel-felbukkanok néha máshol is. 

A kis egyesületek, a „kishajósok”, és a hobbi-, valamint túravitorlázók 
temérdek problémával küzdenek, melyekkel megválasztásom esetén 
foglalkozni szeretnék. Azonban a fő hangsúlyt a kis egyesületekre, a 

„kishajósok”, és a szabadidősport érdekképviseletére helyezném, mert ez 
határozza meg mindennapi vitorlás életemet. 

Küldetésem: 

„Kishajós” vitorlázás népszerűsítése a Balatonon és a kis tavakon egyaránt 

Vízi sporttelepek számának növelése 

Sólyázó helyek számának növelése, feltérképezése 

„Kishajózás” túl szigorú szabályozásának változtatását kezdeményezni. 

 


